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Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo 
v Rožňave 
 
 

A/  s c h v a ľ u j e    

Alt.č.1 
Zaradenie opravy cesty medzi priority  
 
Alt.č.2 
Zaradenie uvedenej komunikácie do zoznamu opráv, 
ale nie ako prioritu 
 
u k l a d á 
 
Zabezpečiť TS mesta opravu cesty. 
 
 
Z: prednostka MsÚ 
T: 31.12.2014 
 
 

B/  n e s c h v a ľ u j e 

 



Dôvodová správa 
 
 
 
Pre rokovanie MZ 26.6.2014: 
 
Rekonštrukcia (vo vlastnej réžii) cesty v k.ú. Rožňava – Nadabula – 
poslanecký návrh p.Romana Ocelníka 
 
 

 
Na základe poslaneckého návrhu podávame na schválenie opravu, resp.rekonštrukciu cesty  
v k.ú. Rožňava – Nadabula, konkrétne od Domu smútku po papiereň, vrátane papierne pri 
rodinných domoch . 
 
Podrobné zdôvodnenie návrhu je uvedené v prílohe návrhu p.poslanca. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Príloha 

Pán primátor, pani prednostka.  

Poslanecký návrh č.1 jún 2014  

Žiadam zaradiť medzi priority opravu – rekonštrukciu (vo vlastnej réžii) cesty v k.ú. Rožňava 
– Nadabula, konkrétne od Domu smútku po papiereň, vrátane papierne pri rodinných domoch 
– viď foto.  

Odôvodnenie:  

Cesta je v dezolátnom stave s množstvom výtlkov, miestami už ani nepamätá na pôvodný 
koberec. Zdôraznil by som aj skutočnosť, že práve aktuálne zastupiteľstvo vyrovnalo výšku 
dane s ostatnými časťami Rožňavy a tiež výšku upravilo smerom na hor. Ja som zrovnanie a 
zvyšovanie nepodporil a hlasoval som proti. 

  

Návrh riešenia: 

Miestami vyspraviť surovou vyfrézovanou asfaltovou drťou zo zásob mesta a miestami 
opraviť výtlky asfaltovou drťou zo zásob mesta s použitím recyklátora. Využiť aktivačných 
pracovníkov. 

  

Navrhovaný termín: 

Do 30.9.2014 

  

Roman Ocelník, poslanec MZ Rožňava 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 











 
 



Vyjadrenie komisií: 
 
Komisia výstavby: 
Komisia výstavby odporúča MZ schváliť  zaradenie uvedenej komunikácie do zoznamu opráv 
komunikácii mesta v zmysle UZ MZ 271/2011, ale nie ako prioritu. 
 
Komisia finančná: 
Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu súhlasí so stanoviskom komisie 
výstavby, ÚP, ŽP a MK pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave zo dňa 11.06.2014. 
 
 
 

Komisia ochrany verejného poriadku: 
Komisia odporúča poslanecký návrh p. Romana Ocelníka na rekonštrukciu cesty v k. ú. 
Rožňava – Nadabula zaradiť do poradovníka opráv miestnych komunikácií, avšak 
neodporúča navrhovanú opravu zaradiť medzi priority. 
 


